



برنامج الامين - مزايا عامة

برنامج الأمين - مزايا عامة

تصفح الموقع الرسمي للبرنامج

هذا البرنامج هو حل مثالي لمساعدة المحلات والمؤسسات والشركات بمختلف أنواعها وأحجامها على حفظ و إدارة واسترجاع كامل المهام بشكل سريع و فعال و يدعم العمليات المحاسبية والمستودعية لمؤسستكم

تم تصميم برنامج الأمين للمحاسبة والمستودعات ليناسب احتياجات أصحاب الشركات الصغيرة والمتوسطة والكبيرة، وليساعدهم على تفهم وضبط شؤونهم المالية والمحاسبية من خلال بيئة عمل واحدة ومتكاملة.

وتعود انطلاقة البرنامج إلى عام 1992، حيث اعتمد منذ بدايته على نظام Windows.

باستخدام برنامج الأمين للمحاسبة والمستودعات سيتمكن أصحاب العمل من إجراء العمليات المحاسبية اليومية (مثل تحرير الفواتير والسندات ومتابعة ذمم الزبائن ومراقبة الموظفين وضبط المصاريف والإيرادات) بكل سهولة.

يوفر البرنامج لمستخدميه السرعة في الوصول إلى المعلومات الضرورية، مما يساهم في اتخاذ قرارات أكثر دقة، ويعزز من كفاءة العاملين، إضافة إلى توفير تواصل أفضل مع الزبائن. كل هذا من خلال واجهات استخدام تشبه واجهات برنامج Explorer Internet.

ويعمل البرنامج بالتوافق مع Microsoft SQL Server 2000 و Microsoft SQL Server 2005 SP1، مما يضمن سرعة في معالجة البيانات وقدرة على التعامل مع أحجام كبيرة منها.

ويستمر فريق العمل بتطوير البرنامج بصورة مطردة ليبقى دوماً البرنامج الرائد في عالم البرمجيات المحاسبية العربية.

يشمل برنامج الأمين بالإضافة إلى المحاسبة والمستودعات، المحاسبة الصناعية ومحاسبة التكاليف بطريقتي الجرد المستمر والجرد النهائي، كما يشمل نقاط البيع في محلات التجزئة والمطاعم والفنادق، والتعامل اليومي بالشيكات والكمبيالات ومختلف أنواع الأوراق المالية، كأوراق القبض والدفع والاستحقاقات، وتنظيم تحصيلها، كما يشمل معالجة الفروع واستيراد وتصدير البيانات بين مختلف تلك الفروع عبر الهاتف بشكل آلي، بالإضافة إلى نظام الرواتب والذاتيات، ونظام الأصول الثابتة، والعديد من الأنظمة التخصصية الأخرى.

General Features

Al-ameen Website

Al-Ameen Accounting system is designed to serve small, medium and large enterprises and help in comprehending and managing financial and accounting operations through one integrated solution.

Early beginning of Al-Ameen goes back to 1992, where it relied on Windows System.

Utilizing Al-Ameen Accounting System endows business owners all tools necessary to run daily accounting processes easily (such as issuing bills and entries, tracking debts, controlling expenses and revenues).

The software empowers users with instant access into necessary information, thus, contributing in taking much accurate decisions and increasing workers efficiency besides ensuring closer and better contact with the customers. All through interfaces similar to Internet Explorer's.

Al-Ameen Accounting System works in compliance with SQL Server 2000 and SQL Server 2005 SP1, which in-turn guarantees fast data processing and handling large sizes.

Our team is constantly working on developing this software to preserve its rank as a pioneer in the field of Arabic Accounting Programs.

In addition to Accounting & Inventory System, Al-Ameen covers Industrial Accounting and costing in both Perpetual and Periodic Inventory. It also covers points of sale for Retail Stores, Restaurants and Hotels; and not to forget to mention processing note papers - of all types: payables and receivables - credit cards. It also handles the issue of having more than one branch, and exchanging information between branches automatically vial phone line.

It also takes care of Salary and Human Resources Systems, Assets System and other specialized systems.
